
Dětský den – Dolany 2025 

Tělovýchovná jednota Dolany ve spolupráci se spoustou pracovitých lidiček připravila v sobotu 31. 
května 2025 moc povedený dětský den. Letos mi to krásně vyšlo, tak jsem mohl být přítomen po celou 
jeho dobu. Jestli si pamatujete, tak jsem loni v podobném článku chválil počasí, které měli pořadatelé 
snad objednané. Ne jinak tomu bylo i letos. 

Sluníčko si evidentně chtělo tuto akci užít s námi a bylo s námi ,,na place“ opravdu po celou dobu. 
Někteří z dětského dne odcházeli opálení jako od moře a někteří (jako třeba já…) růžovoučcí 
s očekáváním, že se do pár dní sloupnou.  

Ať byli návštěvníci v té či oné skupině, tak pevně věřím, že si tuto akci náramně užili. Na startovní 
čáře se zastavil počet přihlášených dětí na krásném čísle 92. Spousta dalších dětiček byla buď dost 
malá na soutěže, nebo dost velká a soutěžní dění sledovala pouze z pozice fanoušků našich mini 
gladiátorů.  

Prckové soutěžili na 16 různých stanovištích a za splnění úkolů získávali razítka. Některé úkoly byly 
zamířené na fyzickou zdatnost a některé na šikovnost či přesnost. Každý ten malý pomyslný Robin 
Hood, který získal všechna razítka, obdržel v cíli taštičku s dárky. Mám nějaký neblahý pocit, jestli 
některý z pořadatelů není hračkářský bandýtas, protože těch cen se rozdalo opravdu hodně.  

Kam jste pohlédli, tam byly děti. Tu smích, tam jekot při plnění úkolu, támhle zase pláč, že se prostě 
někomu něco nedařilo. Ale i to je pro naše děti přeci důležité. To uvědomění si, že nemůžeme být ve 
všem nejlepší a někdy nám něco prostě nepůjde. Zjištění, že každému jde v životě lépe něco jiného, a 
proto si nakonec musíme navzájem pomáhat. 

Budoucím vzorem mohou pro tyto děti být právě i pořadatelé akce. Zedník, policista, pojišťovák, 
kuchařka, ouředník, zemědělec, zastupitel… je to jedno… Prostě a jednoduše skupina lidí, která je ve 
spoustě ohledech odlišná, ale v jednom jsou stejní… Chtějí udělat nezapomenutelnou vzpomínku pro 
naše malé životní parťáky. Zde je opravdu na místě citace pěkné tématické písničky z úžasné české 
pohádky Pekařův císař: ,,Ten umí to a ta zas tohle, a všichni dohromady uděláme moc…“ 

Na místě byla skupina dam z týmu PAPOUŠCI V AKCI s nádhernými papoušky, mohli jste si je 
pohladit nebo si je dát třeba na rameno. Myslím tedy ty papoušky, pro upřesnění… Super zážitek.  

O hudební kulisu a taneční předlohu se na místě staral DJ Ferda. Hned vedle něho stál skákací hrad, 
takže jste mohli aj skákat do rytmu. 

Opět k nám dorazila Policie ČR. Pan Mervart a jeho tým připravili spoustu zajímavých letáků o kyber 
ochraně a prevenci. Moc rád jsem je tam viděl, protože já osobně si myslím, že je to opravdu důležité. 
Není žádným tajemstvím, že pracuji na Městském úřadu, kde již 13 let získávám spoustu zkušeností 
v různých oborech a situacích. My i policie většinou řešíme průšvihy, které již nastaly. Velké části 
z nich se dalo předejít správnou prevencí. Ke spoustě z nich by nemuselo dojít, kdyby děti i dospělí 
věděli, jak se zachovat v určitých situacích. Pan Mervart je člověk na svém místě, vše vám vysvětlí a 
přitom zapojuje osobitý smysl pro humor, a to já osobně můžu.  

U „stánku“ Policie ČR jste si mohli zkusit simulaci střelby služební zbraní nebo jste si mohli nechat 
změřit rychlost svého běhu radarem. Neméně zajímavé byly brýle, které simulovaly pohled člověka 



po požití určitého množství alkoholu nebo návykových látek. Věřím, že někteří, co zůstali do večera, 
mohli posléze ty s tím alkoholem porovnávat naživo.  

Rád bych u policie ještě zůstal, jen se posunu kousek vedle, a to k Městské policii Jaroměř. Strážníci 
MP nám předvedli svou práci se služebními psy. Nácvik poslušnosti těchto psů a zároveň jejich použití 
v akci. Například při napadení násilníkem.  

Ať je váš pohled na tyto ženy a muže v uniformě jakýkoliv, tak já osobně na ně nedám dopustit, protože 
jsem měl možnost mockrát vidět tyto lidi v akci a myslím si, že dělají svou práci výborně. Jen je třeba 
mít někdy na mysli, že hrstka lidí v uniformě nemůže být vždycky všude a hned.  

Zaslechl jsem na místě otázku, proč jsou právě na dětském dni? Odpověď je velmi jednoduchá… Děti 
tím dostávají prvotní informaci a povědomí o tom, že policie je tu právě a proto, aby těm hodným 
pomáhala a ty zlé „klepla přes prsty“. Získají tím prvotní myšlenku, že není potřeba se policie bát a 
hlavně se nebát zavolat o pomoc, když je to opravdu nutné. Tito pomyslní bratři a sestry v meči mají 
totiž jiné prostředky k obraně nás a sebe samých, a hlavně mají výcvik ke zvládání krizových situací, 
které my řešíme třeba poprvé a neumíme se s nimi popasovat. I já jako 130-kilový chlap jsem se dostal 
do situací, ve kterých jsem potřeboval pomoc právě strážníků MP Jaroměř a pokaždé tam pro mne a 
mou rodinu byli.  Děkuji vám za pěkné představení a zároveň za pomoc našim rodinám, kamarádům 
a sousedům. 

Na konci představení MP přišla poslední akce jedné ze starších služebních psích dam. Já osobně moc 
děkuji panu Hrdinovi, že jsem u toho mohl být, a že ho napadlo něco takového pro našeho chlupatého 
anděla strážného udělat. Já a celá má rodina přejeme této veřejné hrdince krásný a zasloužený psí 
důchod. 

Když jsem ležel na zemi při focení akce MP, tak jsem si všiml, že na sobě nemám žádnou trávu či 
nečistoty. Jako někdo, kdo strašně bojuje a prohrává boj se vzhledem trávníku na zahradě, oceňuji 
kvalitu trávníku na hřišti a kolem něho. Na dotaz směřovaný k pořadatelům mi bylo sděleno, že 
s trávníkem bojovaly velmi statečně Technické služby Dolany a já můžu s klidným srdcem napsat, že 
jste boj v pohodě vyhrály. Děláte to velmi dobře a asi dorazím na školení. Zároveň vám tímto velmi 
děkuji za pomoc při přípravě této super akce. 

Myslím si, že většina z vás pořadatelů jste spokojenost lidí viděli už na místě. Spousta z nich se 
nestyděla vám to říci přímo tam. Ať se jednalo o nápady na soutěže nebo výborné jídlo, které bylo dle 
mého názoru za fajn ceny.  

Jste prostě mrtě dobří, ale to vy víte. Nemění to však nic na tom, že je to hodno opravdu obrovského 
poděkování. Je jedno, jestli jsi pekl klobásy, byl hlavním kápem u nějaké soutěže, pouštěl jsi hudbu, 
fotil nebo jsi byl ten nejmenovaný pohyblivý skřítek s půllitry v černém tričku a slunečními brýlemi… 
Jsi člen týmu, který neuvěřitelně funguje a dělá to pro nás a naše děti. Jsi člen týmu, na který máme 
právo a hlavně důvod být pyšní. Moc vám všem děkuji za váš čas a aktivitu ať tam na místě nebo 

na přípravách. 

 

Pac a pusu Hofmaňáci 


